
Fra: Bakøy Edmar (Edmar.Bakoy@orland.kommune.no)
Sendt: 17.07.2020 11:48:56
Til: Georg Ulvestad
Kopi: Mekkes-Roodbol Petra; Kvam Ketil

Emne: SV: Søknad fellingstillatelse
Vedlegg: 
Hei
 
Vemund og jeg snakket om saken før han sluttet og vi kom fram til at vi ville vurdere å gi ny felles fellingstillatelse
på noen få ærfugl for Åfjord og Ørland kommune.
 
I fagmiljøer som har med naturforvaltning å gjøre er det skepsis til at kommunene gir slike fellingstillatelser. Det
er viktig at problemene med ærfugl også forsøkes løst på andre måter. Vi må derfor være tilbakeholdne.
Tillatelser kan bare gis når det er absolutt nødvendig.
 
Jeg rakk dessverre ikke å gjøre noe med søknaden før ferien. Er tilbake 10. aug.
 
Kan du si litt mer om hvordan skadesituasjonen er nå og hva som kan forventes framover?
 
Med hilsen
Edmar Bakøy
 

Fra: Georg Ulvestad <georg@norgeskjell.no> 
Sendt: onsdag 8. juli 2020 09:49
Til: Bakøy Edmar <Edmar.Bakoy@orland.kommune.no>
Emne: Søknad fellingstillatelse
 
Sendte denne til Vemund Stjern, men han er vel sluttet?
 
Best regards/vennlig hilsen
 
Georg Ulvestad
 
Factory Manager/fabrikksjef
Phone: +4747316223
georg@norgeskjell.no
 

 


